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MEMO 
 
Onderwerp  Vervanging techniek raadzaal 
Datum en tijd  2 februari 2022 
Van   Griffie 
 
Inleiding 
Door de raad is in de begroting 2021 budget beschikbaar gesteld voor de aanschaf van microfoons en 
in 2022 voor vervanging van de hele techniek in de raadzaal. 
Een werkgroep met daarin vertegenwoordigers van de raad en diverse geledingen uit de organisatie 
(facilitair (bodes), ICT, archief, dienstverlening) is gekeken naar het eisenpakket. Bij de laatste sessie 
was namens de raad overigens alleen Sjaak Sperber in de gelegenheid de sessie bij te wonen.  
 
Het eisen / wensenpakket is op hoofdlijnen geformuleerd. U kunt dit teruglezen in de bijlage.  De 
inschatting van de deskundige ondersteuner bij dit project is, dat de vernieuwing binnen het 
beschikbare budget kan worden gerealiseerd.  
 
Verdere traject 
Voor dit traject is ruimte in de begroting. Tot nu toe werd het traject begeleid door de griffier, onder 
andere omdat andere capaciteit in de organisatie niet voorhanden is. Nu de griffier vertrekt moet 
een nieuwe projectleider worden gezocht. Deze wordt in overleg met Ruud Lathouwers gezocht. De 
taken en rollen van griffie, inkoop, facilitair management moeten daarbij op een stevige wijze 
worden verdeeld.  
Als het gaat om aanbestedingstrajecten (het aangaan van overeenkomsten) die binnen de begroting 
passen is het college het bevoegde bestuursorgaan. Het college zal de aanbesteding verder 
vormgeven. Via een afvaardiging van de raad blijft de raad betrokken bij de meer gedetailleerde 
uitwerking die wordt gemaakt bij het opstellen van het aanbestedingsdocument en vervolgens bij de 
implementatie van de gekozen oplossing.  
 
Tijdpad 
Wanneer goed snelheid gemaakt kan worden, is het misschien nog mogelijk om de vervanging van 
apparatuur dit zomerreces te realiseren. Vervanging in het reces heeft de voorkeur, omdat dan de 
raadzaal langere tijd niet gebruikt wordt voor vergaderingen, waardoor er ruimte is voor installeren 
en grondig testen.  
Behalve dat er dan een voorspoedig aanbestedingstraject moet zijn, zijn we ook afhankelijk van de 
beschikbaarheid van de gewenste materialen. In verband met wereldwijde leveringsproblemen, kan 
dat risicovol zijn.  


